

中心：_____

姓名：_____

1140303 高中職生英翻中短文翻譯題目

We can't go to Mars, but now, we can send our names to the Red Planet. NASA's Perseverance Rover successfully landed on Mars with nearly 11 million names on Feb. 18, 2021. The journey took about seven months and traveled around 480 million kilometers. Those names, written on three tiny chips, are on the surface of Mars because that was a part of NASA's campaign—Send Your Name to Mars.

If you didn't catch the flight before, just hold on the chance this time. The next flight is set for July 2026. All you need to do is to sign up and submit your information on NASA's website. So, don't miss the chance again!

NASA 美國國家航空暨太空總署

中心：_____

姓名：_____

1140303 高中職生英翻中短文翻譯參考答案

雖然我們沒辦法去火星，但現在我們能送我們的名字去火星。美國國家航空暨太空總署(NASA)的毅力號探測器於2021年2月18日載著將近1千1百萬人的名字成功登陸。這趟旅程耗時近七個月，且歷經四億八千萬公里。因為NASA「將名字送上火星」的活動，那些寫在三個小型晶片上的名字現在就在火星表面上。

如果你之前沒趕上這航程，好好把握這次的機會。下一次的航程預計在2026年7月。你只需要到NASA的網站上登入並提交資訊即可。所以，別再錯過這次機會囉！